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ΠΡΑΚΤΙΚΑ 
ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΙΔΡΥΜΑΤΟΣ ΤΟΥ ΓΕΩΠΟΝΙΚΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑ 23.04.2015 
 
Συνεδρία: 32η/23.04.2015 
 
Στην Αθήνα σήμερα Πέμπτη 23 Απριλίου 2015 και ώρα 16:00, μετά από Πρόσκληση του Προέδρου του 
Συμβουλίου Ιδρύματος του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών με αριθ. πρωτ. ΣΙ: 35/22.04.2015 
(Ανακοινοποίηση στο ορθό) συνήλθε στην αίθουσα Συγκλήτου του Γ.Π.Α. (κτήριο Διοίκησης του Γ.Π.Α.) το 
Συμβούλιο Ιδρύματος του Γ.Π.Α. που συγκροτήθηκε σε σώμα με βάση την με αριθμό 
Φ.120.61/7/11484/Β2/28.01.2013 Υπουργική Απόφαση που δημοσιεύθηκε στο με αριθ. 37/01.02.2013 
ΦΕΚ τ.Υ.Ο.Δ.Δ. 
 
Στη Συνεδρίαση κλήθηκαν και παρέστησαν νόμιμα οι παρακάτω: 

1. Νικόλαος Ρ. Δαλέζιος, Καθηγητής, Πρόεδρος του Συμβουλίου. 
2. ‘Εφη Τσακαλίδου, Καθηγήτρια Γ.Π.Α., Αναπληρώτρια Πρόεδρος. 
3. Δρ. Χρήστος Αποστολόπουλος, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου. 
4. Ιωάννης Βαλιάντζας, Καθηγητής Γ.Π.Α., Εσωτερικό Μέλος του Συμβουλίου. 
5. Δρ. Γεώργιος Βούτσινος, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου. 
6. Ρόδιος Γαμβρός, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου. 
7. Κωνσταντίνος Γιαλούρης, Αναπληρωτής Καθηγητής Γ.Π.Α., Εσωτερικό Μέλος του Συμβουλίου. 
8. Ελευθέριος Δροσινός, Αναπληρωτής Καθηγητής Γ.Π.Α., Εσωτερικό Μέλος του Συμβουλίου. 
9. Ελένη Μήλιου, Αναπληρώτρια Καθηγήτρια Γ.Π.Α., Εσωτερικό Μέλος του Συμβουλίου. 
10. Παύλος Δ. Πέζαρος, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου. 
11. Δημήτριος Σάββας, Αναπληρωτής Καθηγητής Γ.Π.Α., Εσωτερικό Μέλος του Συμβουλίου. 
12. Ιωάννης Σοφός, Καθηγητής, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου (απών). 
13. Πολυδεύκης Χατζόπουλος, Καθηγητής Γ.Π.Α., Εσωτερικό Μέλος του Συμβουλίου. 

 
Στη Συνεδρίαση παρέστη χωρίς δικαίωμα ψήφου ο Πρύτανης Καθ. Γ. Παπαδούλης. 
 
Κλήθηκε και παρέστη ο Αναπλ. Καθ. Σ. Ζωγραφάκης. 
 
Στη Συνεδρίαση παρέστη ως Γραμματέας του Συμβουλίου η κ. Α. Ματσούκη, Υπάλληλος κλάδου ΠΕ 
Διοικητικού-Οικονομικού του Γ.Π.Α., Γραμματέας του Συμβουλίου, σύμφωνα με την με αριθ. πρωτ. 
2649/04.04.2013 απόφαση του Πρύτανη κ. Κ. Φεγγερού. 

 
ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 
 
ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 
 

1. Έγκριση της Η.Δ. 
2. Επικύρωση Πρακτικών Συνεδρίασης 31/16.03.2015 
3. Έγκριση μεταβίβασης αρμοδιοτήτων από τον Πρύτανη σε Αναπληρωτή Πρύτανη (στον Αναπλ. Καθ. 

Σ. Ζωγραφάκη) 
4. Δέσμευση των αποθεματικών του Γ.Π.Α. και του ΕΛΚΕ 
5. Τοποθέτηση του ΣΙ του Γ.Π.Α. για τη λειτουργία των Συμβουλίων των Α.Ε.Ι. 
6. Διάφορα 

 
 
ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 

Δεν ετέθη καμία ανακοίνωση προς συζήτηση. 
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ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 
 
ΘΕΜΑ 1ον  Έγκριση της Η.Δ.  
Η ημερήσια διάταξη εγκρίθηκε ομόφωνα. 
 
ΘΕΜΑ 2ον  Επικύρωση Πρακτικών Συνεδρίασης 31 (16.03.2015) 
Τα Πρακτικά εγκρίθηκαν ομόφωνα. 
 
ΘΕΜΑ 3ον Έγκριση μεταβίβασης αρμοδιοτήτων από τον Πρύτανη σε Αναπληρωτή   
   Πρύτανη (στον Αναπλ. Καθ. Σ. Ζωγραφάκη) 
 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου Καθ. Νικόλαος Ρ. Δαλέζιος ανέφερε ότι πήρε το με αριθ. πρωτ. ΣΙ: 
18/21.04.2015 (2987/06.04.2015) έγγραφο του κ. Πρύτανη σχετικά με την έγκριση μεταβίβασης 
αρμοδιοτήτων στον Αναπλ. Καθ. Σ. Ζωγραφάκη του Τμήματος Αγροτικής Οικονομίας και Ανάπτυξης, της 
Σχολής Τροφίμων Βιοτεχνολογίας και Ανάπτυξης, ως Αναπληρωτή Πρύτανη Οικονομικού 
Προγραμματισμού, Έρευνας και Ανάπτυξης. 

Ο Αναπλ. Καθ. Σ. Ζωγραφάκης ανέφερε πως του ζητήθηκε από τον Πρύτανη να αναλάβει τη θέση του 
Αναπληρωτή Πρύτανη Οικονομικού Προγραμματισμού, Έρευνας και Ανάπτυξης μετά την αποχώρηση του 
Καθ. Χ. Κασίμη, ο οποίος ανέλαβε καθήκοντα της θέσης του Γενικού Γραμματέα του Υπουργείου Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Τροφίμων και ανέφερε πως με όσες δυνατότητες έχει θα προσπαθήσει να ανταποκριθεί 
στο έργο του, καθώς έχει ασχοληθεί αρκετά με τη Δημόσια Διοίκηση. 

Ο κ. Χατζόπουλος ρώτησε τον κ. Ζωγραφάκη σχετικά με την εμπειρία του σε προγράμματα, εάν έχει 
δηλαδή φέρει προγράμματα ο ίδιος αλλά και γενικότερα την εμπειρία του με τον ΕΛΚΕ.  

Ο Αναπλ. Καθ. Σ. Ζωγραφάκης ανέφερε πως αρχικά είχε εργαστεί με προγράμματα στο Εθνικό 
Μετσόβιο Πολυτεχνείο, στη συνέχεια στο Πανεπιστήμιο της Πάτρας όπου παρέμεινε για μια πενταετία και 
από το 2008 που βρίσκεται στο ΓΠΑ έχει αναλάβει δικά του προγράμματα ή σε συνεργασία με άλλους 
συναδέλφους. 

Η κ. Τσακαλίδου είπε πως ο κ. Ζωγραφάκης αναλαμβάνει καθήκοντα Αναπληρωτή Πρύτανη σε μια 
εξαιρετικά δύσκολη περίοδο για τα Ελληνικά Πανεπιστήμια και για το δικό μας, αφού στην ουσία δεν 
υπάρχουν χρήματα και ρώτησε τον κ. Ζωγραφάκη με ποιον τρόπο θα προσπαθήσει να φέρει χρήματα στο 
Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών και πως θα χειριστεί αυτήν την έλλειψη χρημάτων, δεδομένης της 
δέσμευσης των αποθεματικών του ΕΛΚΕ σύμφωνα με την Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου της 
Κυβέρνησης.  
 Ο Αναπλ. Καθ. Σ. Ζωγραφάκης ανέφερε πως σύμφωνα με την Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου 
παρέχεται η δυνατότητα να αποταμιευτούν χρήματα για τις επόμενες δεκαπέντε ημέρες. Σε επικοινωνία 
που είχε με τη Δ/νση Οικονομικού του γνωστοποιήθηκε ότι θα καλυφθούν πρώτα οι ανάγκες σε εξοπλισμό 
που έχουν τα Εργαστήρια στο Πανεπιστήμιο, αφού κοινοποιηθούν στη Δ/νση Οικονομικού. Σύμφωνα με 
έγγραφο της Τράπεζας της Ελλάδος μέσα σε δύο ημέρες μπορούν να διατεθούν χρήματα στο ΓΠΑ με 
έγγραφη επιστολή του Πανεπιστημίου.  Ο Αναπλ. Καθ. Σ. Ζωγραφάκης πρόσθεσε ότι σχετικά με τις πηγές 
χρηματοδότησης που θα αναζητήσει, ώστε το ΓΠΑ να μην έχει έλλειψη οικονομικών πόρων και να 
καλύπτει τις ανάγκες του, πρέπει να αναζητηθούν τα μεγάλα ερευνητικά πρόγραμμα, όπως το πρόγραμμα 
«Ορίζοντας 2020» (Horizon 2020). 

Ο Αναπλ. Καθ. Σ. Ζωγραφάκης τόνισε επίσης πως θα προσπαθήσει να εξεύρει πόρους και μέσω των 
προγραμμάτων των ιδρυμάτων «Λάτσης» και «Νιάρχος», καθώς επίσης και μέσω των προγραμμάτων 
ΕΣΠΑ του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων σε συνεργασία μαζί τους. 

Η κ. Τσακαλίδου ρώτησε τον κ. Ζωγραφάκη ποια είναι η γνώμη του για την προτεινόμενη κατάργηση 
του Άρθρου 58 («Νομικά Πρόσωπα ιδιωτικού δικαίου για τη διαχείριση της περιουσίας και των κονδυλίων 
έρευνας των Α.Ε.Ι.») του Ν. 4009/2011 και ειδικότερα, για τη σύσταση του Ν.Π.Ι.Δ. στο Γ.Π.Α., το οποίο 
αναφέρεται στο συγκεκριμένο Άρθρο.  Το θέμα καλύφθηκε με την τοποθέτηση του κ. Πρύτανη ότι υπάρχει 
σύμφωνη γνώμη των Πρυτανικών Αρχών στο θέμα αυτό. 

Ο κ. Πρύτανης ανέφερε πως ο ΕΛΚΕ και η Εταιρεία Αξιοποίησης & Διαχείρισης Περιουσίας του 
Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών θα εξαιρεθούν από τη δέσμευση και αυτό είναι το ζητούμενο για τα 
Πανεπιστήμια με βάση την ΠΝΠ. 
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Με βάση τα παραπάνω το Συμβούλιο Ιδρύματος του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών έχοντας υπόψη: 
 
α. Το άρθρο 12 παρ.2 του Ν.4076/2012 
β. Το άρθρο 8 παρ. 17 και 18 του Ν. 4009/2011 
γ. Την απόφαση διορισμού του Καθηγητή Γεωργίου Παπαδούλη του Θωμά ως Πρύτανη του Γεωπονικού 
Πανεπιστημίου Αθηνών με τετραετή θητεία από 01.09.2014 έως 31.08.2018, η οποία δημοσιεύθηκε στο 
ΦΕΚ 452/28.07.2014 τ. Υ.Ο.Δ.Δ.  
δ. Την με αριθμό Φ.120.61/36/132262/Β2/21.08.2014 διαπιστωτική πράξη του Υπουργού ΠΑΙΘ για τον 
ανωτέρω διορισμό του Πρύτανη ΓΠΑ 
ε. Την με αρ. πρωτ. 2987/06.04.2015 απόφασης τροποποίησης της αριθ. 7332/09.09.2014 Απόφαση του 
Πρύτανη του Γ.Π.Α. περί ορισμού Αναπληρωτών Πρύτανη και μεταβίβασης σε αυτούς αρμοδιοτήτων και 
καθορισμού της σειράς με την οποία θα αναπληρώνουν τον Πρύτανη αν απουσιάζει ή κωλύεται για 
οιονδήποτε λόγο 
στ. Το γεγονός ότι από την απόφαση του Πρύτανη δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του κρατικού 
προϋπολογισμού 
 
αποφασίζει ομόφωνα:  
 
Εγκρίνει την με αριθ. 2987/06.04.2015 Απόφαση του Πρύτανη του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών, 
Καθηγητή Γεωργίου Παπαδούλη για τον ορισμό Αναπληρωτών Πρύτανη και μεταβίβαση αρμοδιοτήτων 
τους, η οποία έχει ως ακολούθως:  
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ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΟΥ ΠΡΥΤΑΝΗ ΤΟΥ ΓΕΩΠΟΝΙΚΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ 
 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 

ΓΕΩΠΟΝΙΚΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΑΘΗΝΩΝ                      Αθήνα  06.04.2015 
ΓΕΝΙΚΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ                   Α.Π.: 2987 
ΤΜΗΜΑ Γ’ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΑΚΩΝ ΑΡΧΩΝ &ΟΡΓΑΝΩΝ 
Ταχ. Δ/νση:  Ιερά Οδός 75, 11855, Αθήνα 
Τηλ.: 210 529-4881,4882,4893    
Fax : 210 529 4906 

 
ΘΕΜΑ: «Ορισμός Αναπληρωτών Πρύτανη και μεταβίβαση αρμοδιοτήτων τους» 
 

Ο Πρύτανης 
του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών: 

 
 έχοντας υπόψη:  
α. τις διατάξεις του άρθρου 8 παρ. 17 του Ν. 4009/2011 
 
β. την αριθμ. Φ. 120.61/36/132262/Β2/21.08.2014 απόφαση του Υπουργού Παιδείας και Θρησκευμάτων, 
με την οποία διαπιστώνεται ο διορισμός του Γεωργίου Θ. Παπαδούλη, ως Πρύτανη του Γεωπονικού 
Πανεπιστημίου Αθηνών 

αποφασίζουμε 
 
τροποποιούμε την αριθμ. 7332/09.09.2014 απόφασή μας, όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει με την 
αριθμ. 1716 απόφαση, η οποία εγκρίθηκε με την αριθμ. 2313/17.03.2015 απόφαση του Συμβουλίου που 
δημοσιεύτηκε στο ΦΕΚ 484 τ. Β΄/31.03.2015 ω εξής: 
 

1. Η  παράγραφος 1 εδάφιο (α) αντικαθίσταται ως εξής: 
«Τον Αναπληρωτή Καθηγητή του Τμήματος Αγροτικής Οικονομίας και Ανάπτυξης της Σχολής Τροφίμων 
Βιοτεχνολογίας και Ανάπτυξης, κ. Σταύρο Ζωγραφάκη του Εμμανουήλ με τίτλο Αναπληρωτής Πρύτανη 
Οικονομικού Προγραμματισμού, Έρευνας και Ανάπτυξης» 

2. Η παράγραφος 2 εδάφιο (Α) αντικαθίσταται ως εξής: 
«Στον Αναπληρωτή Πρύτανη, Αναπληρωτή Καθηγητή Σταύρο Ζωγραφάκη τις αρμοδιότητες που αφορούν». 

3. Η τελευταία παράγραφος αριθμείται και αντικαθίσταται ως εξής: 
4. «Τον Πρύτανη σε περίπτωση που απουσιάζει ή κωλύεται αναπληρώνει ο Αναπληρωτής Πρύτανη 

Ακαδημαϊκών Σπουδών και Προσωπικού, Καθηγητής Επαμεινώνδας Παπλωματάς και σε 
περίπτωση που και αυτός κωλύεται ή απουσιάζει κατά σειρά η Αναπληρώτρια Πρύτανη Φοιτητικής 
Μέριμνας, Ακαδημαϊκών Συνεργασιών και Διασύνδεσης, Αναπληρώτρια Καθηγήτρια Μαρία 
Καψοκεφάλου και ο Αναπληρωτής Πρύτανη Οικονομικού Προγραμματισμού και Ανάπτυξης, 
Αναπληρωτής Καθηγητής Σταύρος Ζωγραφάκης».  
 
Κατά τα λοιπά ισχύουν οι αριθμ. 7871/25.09.2014 (ΦΕΚ 2597 τ. Β’) και η αριθμ. 2313/17.03.2015 
(ΦΕΚ 484 τ. Β’/31.03.2015) αποφάσεις. 

Ο ΠΡΥΤΑΝΗΣ 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ Θ. ΠΑΠΑΔΟΥΛΗΣ 
 
Σύμφωνα με το θέμα αυτό εγκρίνεται η εκτέλεση της ανωτέρω απόφασης. 
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ΘΕΜΑ 4ον Δέσμευση των αποθεματικών του Γ.Π.Α. και του ΕΛΚΕ 
 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου Καθ. Ν.Ρ. Δαλέζιος ανέφερε πως αναμένεται η δέσμευση των 
αποθεματικών του Γ.Π.Α. και του ΕΛΚΕ σύμφωνα με την Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου που εξήγγειλε 
η Κυβέρνηση.  Ωστόσο, ο κ. Πρύτανης ανέφερε πως θα γίνει εξαίρεση για την Εταιρεία Αξιοποίησης & 
Διαχείρισης Περιουσίας του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών και τον ΕΛΚΕ. 

Ο Πρύτανης ανέφερε πως θα πραγματοποιηθεί Έκτακτη Σύνοδος των Πρυτάνεων το Σάββατο 
25.04.2015 και θα γίνει προσπάθεια από τους Πρυτάνεις να εξαιρεθούν από τη δέσμευση των 
αποθεματικών οι ΕΛΚΕ και οι Εταιρείες Αξιοποίησης & Διαχείρισης Περιουσίας των ΑΕΙ.  Στη συνέχεια, ο 
Πρύτανης επισήμανε πως θα ζητηθεί να εξαιρεθούν τα Πανεπιστήμια από την Πράξη Νομοθετικού 
Περιεχομένου καθώς τα Πανεπιστήμια προστατεύονται μέσω του αυτοδιοίκητου κάτι που δεν ισχύει για 
τις Περιφέρειες και τους Δήμους. 

Στη συνέχεια, τα Μέλη του ΣΙ αφού ασχολήθηκαν διεξοδικά με το θέμα, προχώρησαν σε ψηφοφορία 
για το ζήτημα της δέσμευσης των αποθεματικών του Γ.Π.Α. και του ΕΛΚΕ. 

Με βάση τα παραπάνω το Συμβούλιο Ιδρύματος του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών 
 

αποφασίζει κατά πλειοψηφία,  
 

να καταδικάσει κατά πλειοψηφία (υπέρ ψήφισαν οι κ.κ. Δαλέζιος, Τσακαλίδου, Αποστολόπουλος, 

Βούτσινος, Γαμβρός, Γιαλούρης, Δροσινός, Μήλιου, Πέζαρος, Σάββας και Χατζόπουλος, κατά ψήφισε ο κ. 

Βαλιάντζας,) τη δέσμευση των αποθεματικών του Γ.Π.Α., του ΕΛΚΕ και της Εταιρείας Αξιοποίησης & 

Διαχείρισης Περιουσίας του ΓΠΑ. 
 
ΘΕΜΑ 5ον Τοποθέτηση του ΣΙ του Γ.Π.Α. για τη λειτουργία των Συμβουλίων των Α.Ε.Ι. 

 
Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου Καθ. Ν. Ρ. Δαλέζιος αναφέρθηκε στην αιτιολογική έκθεση του 

πρόσφατου σχεδίου νόμου σχετικά με την κατάργηση του θεσμού του Συμβουλίου Ιδρύματος των ΑΕΙ, 
στην οποία αναγράφεται ότι: «Συνοπτικά, η λειτουργία των Συμβουλίων Ιδρύματος, ως θεσμός και 
προφανώς όχι ως συμβολή των φυσικών προσώπων που τα συγκρότησαν, αποτελεί τον βασικό πυλώνα 
κατεδάφισης και κατασυκοφάντησης των ελληνικών Α.Ε.Ι.». 

Τα Μέλη του ΣΙ ασχολήθηκαν διεξοδικά με την παραπάνω απαράδεκτη και υβριστική διατύπωση, η 
οποία προσβάλλει το θεσμό και τα πρόσωπα που τον υπηρέτησαν και υποβιβάζει το ρόλο που τα ΣΙ 
διαδραμάτισαν κάτω από δύσκολες συνθήκες. 

Στη Συνεδρίαση διανεμήθηκε ένα κείμενο που είχε αρχικά συντάξει ο κ. Γαμβρός (22.04.2015).  Στη 
Συνεδρίαση αποφασίστηκε ο κ. Γαμβρός σε συνεργασία με τον κ. Αποστολόπουλο να διαμορφώσουν ένα 
κείμενο, το οποίο θα διανέμετο δια περιφοράς μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου για σχολιασμό και 
οριστικοποίηση της τελικής δήλωσης.  Αυτό έγινε και απάντησαν οι περισσότεροι (κ. Αποστολόπουλος, κ. 
Γαμβρός, κ. Τσακαλίδου, κ. Γιαλούρης, κ. Χατζόπουλος, κ. Σοφός, κ. Πέζαρος). 

Τελικά, ο Πρόεδρος λαμβάνοντας υπόψη όλα τα σχόλια και το κείμενο που έλαβε 7 ψήφους στις 
29.04.2015 διαμόρφωσε ένα τελικό κείμενο («Πρόταση Δημόσιας Δήλωσης του Συμβουλίου του Γ.Π.Α.»), 
από το οποίο έχουν απαλειφθεί οι όποιες προσωπικές αιχμές κατά του προσώπου του Υπουργού, που 
αποδυναμώνουν την όποια κριτική επιδιώκει να ασκήσει το κείμενο (ηλεκτρονικό μήνυμα Προέδρου Καθ. 
Ν. Ρ. Δαλέζιου στις 29.04.2015), το οποίο τελικά πήρε την έγκριση από τα Μέλη του ΣΙ (κ. Γαμβρός, κ. 
Σάββας, κ. Μήλιου, κ. Βούτσινος, κ. Πέζαρος, κ. Δροσινός και θετική προφορική απάντηση από κ. 
Αποστολόπουλο κατά δήλωση του Προέδρου) και εστάλη στα άλλα ΣΙ με θετικό σχολιασμό από τα άλλα 
Συμβούλια των Α.Ε.Ι.  Το κείμενο επίσης αναρτήθηκε και στο Φόρουμ του ΣΙ του Γ.Π.Α. (επισυνάπτονται τα 
Σχέδια για την «Πρόταση Δημόσιας Δήλωσης του Συμβουλίου του Γ.Π.Α.»). 

 
ΘΕΜΑ 6ον Διάφορα 

 

Δεν ετέθη κανένα ζήτημα προς συζήτηση. 

 
Στο σημείο αυτό ολοκληρώνεται και λύεται η Συνεδρίαση. 
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Ο Πρόεδρος 

 

Η Γραμματέας 

Καθ. Νικόλαος Ρ. Δαλέζιος Αγγελική Ματσούκη 
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ΘΕΜΑ 5ον Τοποθέτηση του ΣΙ του Γ.Π.Α. για τη λειτουργία των Συμβουλίων των Α.Ε.Ι. 
 
Πρώτο Σχέδιο: 
Αρχικό σχέδιο κ. Γαμβρού (22.04.2015), το οποίο διαμορφώθηκε και εγκρίθηκε στις 29.04.2015 από τους: 
κ. Γαμβρό, κ. Αποστολόπουλο, κ. Τσακαλίδου, κ. Γιαλούρη, κ. Χατζόπουλο, κ. Σοφό και κ. Πέζαρο (7 στα 13 
μέλη) στις 29.04.2015 
 

ΠΡΟΤΑΣΗ ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΔΗΛΩΣΗΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Με περισσή αγανάκτηση τα μέλη του Συμβούλιου του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών 

διάβασαν στην αιτιολογική έκθεση του σχεδίου νόμου του Υπουργού Παιδείας Καθ. Α. Μπαλτά 

ότι «Συνοπτικά, η λειτουργία των Συμβουλίων Ιδρύματος, ως θεσμός και προφανώς όχι ως συμβολή 

φυσικών προσώπων που συγκρότησαν, αποτελεί τον βασικό πυλώνα κατεδάφισης και 

κατασυκοφάντησης των Ελληνικών Α.Ε.Ι.». 

Προφανώς, η επινόηση αυτή του υπουργού σκοπό έχει να δώσει πολιτικό άλλοθι στην 

προειλημμένη απόφαση του για κατάργηση των Συμβουλίων. Απόφαση που βρέθηκε σε προφανή 

αδυναμία να τεκμηριώσει στην ανοικτή συνάντηση του με τα Συμβούλια των ΑΕΙ στις 15 Μαρτίου 

2015.  

Είναι πασιφανές προφανές ότι ο κ. Μπαλτάς δεν κατανόησε τον σημαντικό ρόλο που 

καλούνται να παίξουν τα Συμβούλια των Πανεπιστήμιων προς την κατεύθυνση της εξωστρέφειας 

και της σύνδεσης τους με την κοινωνία και την αγορά, την ουσιαστική αναπτυξιακή στρατηγική, 

την εισαγωγή πλήρους διαφάνειας και αξιοκρατίας σε ζωτικής σημασίας θέματα του 

Πανεπιστημίου, όπως π.χ. η οικονομική διαχείριση και η επιλογή προσώπων.  

Το γεγονός αυτό λογικά δεν θα έπρεπε να μας προκαλεί έκπληξη όταν ο ίδιος άνθρωπος 

απαξίωσε εν  μία νυκτί την έννοια της αριστείας στην παιδεία δίνοντας πεδίο δόξης λαμπρό στην 

πρωτόγονη ισοπεδωτική συνδικαλιστική λογική. Η αδιάλλακτη και ατεκμηρίωτη «διαλεκτική» του 

ειλικρινά μας προκαλεί όμως λύπη, απίστευτη λύπη γιατι η χώρα μας δεν το αξίζει αυτό. 

Επειδή ως Συμβούλιο του ΓΠΑ αλλά και ως φυσικά πρόσωπα που το απαρτίσαμε δεν 

θεωρούμε ότι λειτουργούμε ως πυλώνας κατεδάφισης και κατασυκοφάντησης τουοφείλουμε στον 

υπουργό μια δημόσια απάντηση. 

Το Συμβούλιο του ΓΠΑ, τόσο ως θεσμικό όργανο όσο και ως πρόσωπα, θεωρεί ότι 

επιλέχτηκε επιλεχτήκαμε με την επιταγή της μεγάλης πλειοψηφίας της ακαδημαϊκής του 

κοινότητας του και εξακολουθεί να λειτουργεί, αφιλοκερδώς, σε ιδιαίτερα αντίξοες συνθήκες, και 

συνεχίζει να προσφέρει με ιδέες, προτάσεις και έργο για στην ανάπτυξη και την πρόοδο του 

Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών. 
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Δεύτερο Σχέδιο 
Πρόταση κ. Χατζόπουλου στις 30.04.2015 
 

ΠΡΟΤΑΣΗ ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΔΗΛΩΣΗΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Με περισσή λύπη και αγανάκτηση τα μέλη του Συμβούλιου του Γεωπονικού Πανεπιστημίου 

Αθηνών διάβασαν την εισηγητική έκθεση του σχεδίου νόμου του Υπ. Παιδείας ότι «Συνοπτικά, η 

λειτουργία των Συμβουλίων Ιδρύματος, ως θεσμός και προφανώς όχι ως συμβολή φυσικών 

προσώπων που συγκρότησαν, αποτελεί τον βασικό πυλώνα κατεδάφισης και κατασυκοφάντησης των 

ελληνικών Α.Ε.Ι.».  

 

ΘΕΩΡΟΥΜΕ ΩΣ ΣΙ ΟΤΙ Η ΔΗΛΩΣΗ ΑΥΤΗ ΕΙΝΑΙ ΑΠΑΡΑΔΕΚΤΗ ΚΑΙ ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΗ.  

 

ΑΝ ΘΕΛΟΥΝ ΑΣ ΠΑΝΕ ΝΑ ΒΡΟΥΝ ΠΟΙΟΙ ΕΙΝΑΙ ΑΥΤΟΙ ΠΟΥ ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΑ 

ΚΑΤΕΔΑΦΙΖΟΥΝ ΚΑΙ ΜΕ ΤΗ ΣΥΜΠΕΡΙΦΟΡΑ ΤΟΥΣ ΚΑΤΑΣΥΚΟΦΑΝΤΟΥΝ ΤΑ 

ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΑΕΙ.  

 

Δεν προκαλεί όμως έκπληξη ότι η πλήρως ατεκμηρίωτη αυτή έκφραση περιλαμβάνεται στην 

εισηγητική έκθεση, δεδομένου ότι το ίδιο το σχέδιο νόμου προσπαθεί να κατεδαφίσει την αριστεία 

στην παιδεία προωθώντας έτσι ένα όχι μόνο επικίνδυνο, αλλά καταστροφικό, πρότυπο στους 

εκπαιδευομένους νέους, ενώ ταυτόχρονα με αυτό τον τρόπο δυσφημίζει τη ίδια την παιδεία σε 

ανυπολόγιστο βαθμό.  

 

Επίσης δεν μας προκαλεί έκπληξη ότι δεν υπήρξε κατανόηση του σημαντικού ρόλου των 

Συμβουλίων των Πανεπιστήμιων προς την κατεύθυνση της εξωστρέφειας και της σύνδεσής τους με 

την κοινωνία και την αγορά, την ουσιαστική αναπτυξιακή στρατηγική, την εισαγωγή πλήρους 

διαφάνειας και αξιοκρατίας σε ζωτικής σημασίας   θέματα του Πανεπιστημίου, όπως η οικονομική 

διαχείριση και η επιλογή προσώπων. Θεωρείται αυτονόητο ότι τα παραπάνω έχει ανάγκη τόσο η 

τριτοβάθμια επιστημονική κοινότητα όσο και η ίδια η ελληνική κοινωνία. 

 

Πέραν του γεγονότος ότι σε όλα σχεδόν τα ΑΕΙ των χωρών της Ευρώπης και των ΗΠΑ ισχύει ο 

θεσμός των Συμβουλίων, αγνοείται το γεγονός ότι ο θεσμός των Συμβουλίων εξ ορισμού εισήγαγε 

επί τέλους την πολυπόθητη αρχή της αντικειμενικότητας και της κοινής λογικής, που κατά κανόνα 

είχε υποσκελιστεί από τη συντεχνιακή, τη συνδικαλιστική, την παραταξιακή, ή και την κομματική 

λογική. 

 

Το ΣΙ του ΓΠΑ, τόσο ως θεσμικό όργανο όσο και ως πρόσωπα, θεωρεί ότι επιλέχτηκε με την 

επιταγή της μεγάλης πλειοψηφίας της ακαδημαϊκής του κοινότητας και λειτουργώντας σε ιδιαίτερα 

αντίξοες συνθήκες, αφήνει ως παρακαταθήκη έργο, ιδέες και προτάσεις ανάπτυξης και προόδου. 
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Τρίτο Σχέδιο  
Πρόταση του Προέδρου Καθ. Ν. Ρ. Δαλέζιου (06.05.2015), η οποία εγκρίθηκε από κ. Γαμβρό, κ. 
Αποστολόπουλο, κ. Πέζαρο, κ.Βούτσινο, κ. Δροσινό, κ. Σάββα και κ. Μήλιου (8 στα 13 μέλη) στις 
06.05.2015. 
Αυτό το κείμενο εστάλη στις 08.05.2015 στα Προεδρεία όλων των Συμβουλίων και αναρτήθηκε στο Forum 
του ΣΙ του ΓΠΑ 

 

ΠΡΟΤΑΣΗ ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΔΗΛΩΣΗΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Με περισσή λύπη και αγανάκτηση τα μέλη του Συμβούλιου του Γεωπονικού Πανεπιστημιου 
Αθηνών διάβασαν την εισηγητική έκθεση του σχεδίου νόμου του Υπ. Παιδείας ότι «Συνοπτικά, η 
λειτουργία των Συμβουλίων Ιδρύματος, ως θεσμός και προφανώς όχι ως συμβολή φυσικών 
προσώπων που συγκρότησαν, αποτελεί τον βασικό πυλώνα κατεδάφισης και κατασυκοφάντησης 
των ελληνικών Α.Ε.Ι.».  
 
Δεν προκαλεί όμως έκπληξη ότι η πλήρως ατεκμηρίωτη αυτή έκφραση περιλαμβάνεται στην 
εισηγητική έκθεση, δεδομένου ότι το ίδιο το σχέδιο νόμου προσπαθεί να κατεδαφίσει την 
αριστεία στην παιδεία προωθώντας έτσι ένα όχι μόνο επικίνδυνο, αλλά καταστροφικό, πρότυπο 
στους εκπαιδευομένους νέους, αλλά ταυτόχρονα με αυτό τον τρόπο δυσφημίζει τη ίδια την 
παιδεία σε ανυπολόγιστο βαθμό.  
 
Επίσης δεν μας προκαλεί έκπληξη ότι δεν υπήρξε κατανόηση του σημαντικού ρόλου των 
Συμβουλίων των Πανεπιστήμιων προς την κατεύθυνση του ανοίγματος τους προς την κοινωνία, 
την διασύνδεση τους με την αγορά, την μεγαλύτερη εξωστρέφεια τους, την εξ ορισμού εισαγωγή 
μεγαλύτερης διαφάνειας και αντικειμενικότητας σε σημαντικά θέματα του Πανεπιστημίου (π.χ. 
οικονομική διαχείριση, επιλογή προσώπων, κτλ.), την λιγότερο κοντόφθαλμη αναπτυξιακή 
στρατηγική και την πολύπλευρη πλέον θεώρηση ολων των σημαντικών θεμάτων του ιδρύματος. 
Δεν μας προκαλεί καμία έκπληξη ότι παραβλέπεται το γεγονός πως ο θεσμός αυτός αποτελεί εδώ 
και πολλά χρόνια πρακτική στις περισσότερες αναπτυγμένες χώρες του κόσμου, ούτε ότι 
αγνοείται το γεγονός ότι τα Συμβούλια εξ ορισμού εισήγαγαν επί τέλους την πολυπόθητη αρχή 
της κοινής λογικής, που κατά κανόνα είχε υποσκελιστεί από τη συντεχνιακή, τη συνδικαλιστική, 
την παραταξιακή, ή και την κομματική λογική. 
 
Είναι προφανές ότι αυτού του είδους η ατεκμηρίωτη διαλεκτική αποσκοπεί να προσδώσει 
πολιτικό χαρακτήρα στην προειλημμένη απόφαση για τη κατάργηση των Συμβουλίων των 
Ιδρυμάτων. Απόφαση, που προσπάθησε να τεκμηριώσει ο Υπουργός στην ανοιχτή συνάντησή του 
με τα Συμβούλια των ΑΕΙ στις 15 Μαρτίου 2015, υποστηρίζοντας ότι αποτελεί πολιτική δέσμευση. 
Επισημαίνεται ότι η κοινωνία ενδιαφέρεται και προσδοκά τα Πανεπιστήμια να λειτουργούν με 
διαφάνεια, με ανοιχτό πνεύμα και με προοπτική ανάπτυξης τόσο για τα ίδια όσο και για την 
κοινωνία, που τόσο τα έχει ανάγκη. Προϋποθέσεις που δεν εξασφαλίζονται με το προτεινόμενο 
σχέδιο νόμου.  
 
Τα Συμβούλια τόσο ως όργανα όσο και ως πρόσωπα θεωρούν ότι επιλέχτηκαν σε επιταγή της 
μεγάλης πλειοψηφίας της ακαδημαϊκής κοινότητας των Ιδρυμάτων και λειτουργώντας σε 
ιδιαίτερα αντίξοες συνθήκες, αφήνουν παρακαταθήκη πράξεις, ιδέες και προτάσεις ανάπτυξης 
και προόδου. 
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